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Protokół nr XLIII/2022 z sesji Rady Gminy Warlubie odbytej w dniu  

27 października 2022 r. 

XLIII Sesja Rady Gminy Warlubie rozpoczęła się dnia 27 października 2022 r. 

w obecności 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

radnych, zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 

559, 583, 1005, 1079 i 1561), stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12 00 w sali OSP w Warlubiu, ul. Bąkowska 12.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był inspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Warlubie została 

umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach Sali OSP w Warlubiu, na 

tablicy informacyjnej obok stanowiska ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy, na 

stronie internetowej BIP oraz na stronie internetowej Gminy. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali porządek 

obrad i zapytała, czy są do niego jakieś uwagi. 

Pan Wójt Gminy złożył wniosek o dopisanie do porządku obrad rozpatrzenia 

i głosowania nad projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania przez 

Gminę Warlubie na świadczenia usługi polegającej na poprawie jakości i 

efektywności energetycznej oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie dopisanie do porządku obrad 

rozpatrzenia i głosowania nad projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania przez Gminę Warlubie na świadczenia usługi polegającej na poprawie 

jakości i efektywności energetycznej oświetlenia ulicznego na terenie Gminy 

Warlubie. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady odczytała nowy porządek obrad i poddała go 

pod głosowanie. W wyniku głosowania nowy porządek obrad został przyjęty. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad  przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej.  
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5. Rozpatrzenie i głosowanie nad projektami uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2022 rok, 

2) wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Warlubie na lata 2022-2033, 

3) przyjęcia „Rocznego programu współpracy  Gminy Warlubie z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2023 rok", 

4) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

5) zaciągnięcia zobowiązania przez Gminę Warlubie na świadczenia usługi 

polegającej na poprawie jakości i efektywności energetycznej oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Warlubie. 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

7. Informacja o na temat rozwoju infrastruktury oświetleniowej w Gminie Warlubie 

w oparciu o nowe technologie. 

8. Sprawozdanie i rozliczenie gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Warlubie. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje.  

11. Zamknięcie obrad.  

Ad.1 i Ad.2 

Jak wyżej. 

Ad.3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy nr XLII/2022 z dnia 30.09.2022 r. można było zapoznać się na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy, a także w dniu obrad. Radni nie wnieśli żadnych 

uwag i zmian do protokołu j/w, wobec czego uważa się, że został przyjęty. 

Ad.4 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. 

Informacja j/w stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska omówiła kwestię dodatku węglowego. 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska – na dzień dzisiejszy, mamy złożonych 

1366 wniosków na dodatek węglowy oraz 371 wniosków na dodatek dla gospodarstw 

domowych. Na chwilę obecną mamy rozpatrzonych 700 wniosków, w tym 78 

pozostawiono bez rozpatrzenia z powodu zbyt dużej ilości rodzin w jednym domu. 

Wniosek otrzyma rodzina, która złożyła wniosek jako pierwsza. Osoby, które zostały 

poinformowane, że ich wioski zostały odrzucone, zaczęły dopytywać się dlaczego nie 

otrzymały dodatku. 51 wniosków zostało wycofanych przez pomyłkę osób 

składających, gdyż ogrzewają swój dom drewnem itp. Próby wyłudzenia dodatku 

węglowego przez osoby ogrzewające dom innym paliwem niż węgiel, zostały 

odrzucone. Na dzień dzisiejszy mamy 445 wypłaconych świadczeń. Jutro wyjdzie 

kolejna lista i kolejnych 100 świadczeń zostanie wypłaconych. Na chwilę obecną 

w budżecie mamy około 1 900 000,00 zł środków. Wystarczy nam to na około 70 
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świadczeń i zostaniemy bez pieniędzy, więc nie wiem jak dalej ta sprawa się potoczy. 

Tak jak wspomniałam wcześniej, wniosków na dodatek dla gospodarstw domowych 

mamy 371, na chwilę obecną mamy rozpatrzone tylko 2 wnioski, a wypłaconych 

świadczeń 0. Głównym powodem takiego długiego czasu trwania tej weryfikacji jest 

zapis w ustawie, że organ rozpatrujący przyjmuje dane na dzień 11 sierpnia, więc 

wszystkie korekty deklaracji, które zostały złożone po 11 sierpnia, nie są brane pod 

uwagę. Budzi to sprzeciw wśród naszych obywateli. Kolejną sprawą jest dodatek 

energetyczny, który wejdzie od 1 grudnia tego roku. Będą się mogły o niego starać 

osoby, które nie otrzymały dodatku węglowego, ani dodatku dla gospodarstwa 

domowego. Wnioski będzie można składać od 1 grudnia 2022 r. do 1 lutego 2023 r. 

Wnioski złożone po tej dacie będą zostawione bez rozpatrzenia. Dodatek 

energetyczny będzie wypłacony do 31 marca 2023 r. Dodatek ten nie dotyczy 

gospodarstw domowych, które mają założona panele słoneczne. Nie przysługuje on 

również osobom, które otrzymały już dodatek węglowy albo dodatek dla gospodarstw 

domowych. Dodatek będzie wynosił od 1 000,00 zł lub 1 500,00 zł, w zależności od 

ilości zużytego prądu w poprzednim roku. 

Pani Przewodnicząca Rady – weszliśmy w trudny okres pracy, możemy tylko w jakim 

stopniu pomagać GOPS. 

W czasie przedstawiania informacji j/w n salę obrad wszedł Radny Pan Tomasz 

Michalak.   

Ad.5 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejno według porządku obrad treść 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2022 rok. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Pani Skarbnik Gminy – poruszony został temat wymiany oświetlenia. Z nią są 

związane poprawki w nowej uchwale, są one zaznaczone kolorowo 

w autopoprawkach. Zostaje dodany pkt 2 w § 9 budżetu gminy. Zmieniony został pkt 

2 w § 10. Określa on sumę pieniędzy, na jaką Wójt może samodzielnie zaciągać 

zobowiązania, wcześniej była to kwota 500 000,00 zł, a teraz jest to 890 655,20 zł. 

Otrzymaliśmy wyliczenia od dyrektora Enea, z których wynika, iż nasza oszczędność 

roczna wyniosłaby około 169 069,38 zł. Po dyskusji na komisjach, zdecydowano 

o kupnie 4 kosiarek, w tym dwie z napędem i dwie podkaszarki. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła 

dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady 

poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani 
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Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XLIII/341/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2022 r. została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Autopoprawki przedstawione 

na sesji przez Panią Skarbnik Gminy do w/w projektu uchwały stanowią załącznik nr 

5 do protokołu.  

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2022-2033. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Wyjaśniła, że 

jeżeli wprowadzane są zmiany w budżecie Gminy, to należy je również uwzględnić 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła 

dyskusję na ten temat. 

Radny Pan Tomasz Piątkowski – rozumiem, że kwota na wymianę oświetlenia jest 

liczona w tej całej wysokości, tzn. bez żadnych dodatkowych opłat  

Pani Skarbnik Gminy – należy uwzględnić wszystkie składniki oprocentowania, takie 

np. jak inflacja. Będzie prowizja w wysokości 4%, która finalnie jest wliczona w tę 

kwotę. 

Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLIII/342/2022 zmieniająca uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2022-2033 

została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. Autopoprawki przedstawione na sesji przez Panią 

Skarbnik Gminy do w/w projektu uchwały stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy  Gminy Warlubie z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok". 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady – zgodnie z ustawowym obowiązkiem, wynikającym 

z ustawy o samorządzie gminnym, ale również z ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie, rada gminy do 30 listopada każdego roku uchwala taki 

program, który jest załącznikiem do tej uchwały. Jest też autopoprawka, którą 

Państwo otrzymali w uzupełnieniu rozdziału 6, dotyczącego zadań publicznych. Czy 

w tym temacie Państwo chcieliby jeszcze uzyskać dodatkowe informacje? 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła 
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dyskusję na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady 

poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XLIII/343/2022 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy  Gminy Warlubie z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok" została przyjęta. 

Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Pani Przewodnicząca Rady i Pani Skarbnik Gminy przedstawiły projekt 

procedowanej uchwały. Po czym Pani Przewodnicząca Rady przeczytała tekst całej 

uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy 

i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji 

Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XLIII/344/2022 w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Tabele z informacjami dotyczącymi 

podatków stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania przez 

Gminę Warlubie na świadczenia usługi polegającej na poprawie jakości i 

efektywności energetycznej oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Warlubie. 

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt procedowanej uchwały.  

Pan Wójt Gminy – już na wstępie sygnalizowałem jaki jest problem, chce bardzo 

serdecznie podziękować Panu dyrektorowi, który ze mną tutaj współpracuję w tym 

zakresie i już prawie skończyliśmy, ale zanim podejmiemy decyzje niech Pan 

Dyrektor problem nam przybliży 

Pan Dyrektor Marcin Woźniak  przedstawił trzy propozycje wymiany oświetlenia na 

ledowe oraz plan ich realizacji w kontekście aktualnej sytuacji w Gminie Warlubie 

wraz z wyliczeniem kosztów. Zgłosił też gotowość do zawarcia umowy. 
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Radny Pan Tomasz Michalak – chciałbym poruszyć temat sterowników oświetlenia, 

gdyż teraz  występuje u nas problem z automatycznym włączaniem oraz 

wyłączaniem oświetlenia na poszczególnych ulicach 

Pan Dyrektor Marcin Woźniak –  mamy możliwość konfiguracji sterownika w każdym 

momencie. Możemy dodać lub odjąć czas włączenia świateł na poszczególnych 

ulicach. Można też wyłączyć oświetlenie ulic w czasie późnej nocy. 

Radny Pan Tomasz Michalak –  są przyszłościowe technologie, kiedy będzie można 

zamienić większość technologii na bardziej zdalne oraz dokładniejsze, aby można 

było wykorzystywać je jeszcze efektywniej. 

Pan Dyrektor Marcin Woźniak – technologia idzie do przodu teraz mamy możliwość 

konfigurowania poszczególnych sterowników 

Pani Przewodnicząca Rady – teraz mamy problem dosyć często, że czasami na 

niektórych ulicach lampy nie zapalają się w nocy, albo pala się w dzień. 

Pan Dyrektor Marcin Woźniak –  do zawartej umowy z Urzędem Gminy w razie 

jakichkolwiek problemów z oświetleniem obowiązuje przecież gwarancja. 

Pan Wójt Gminy – w sprawie sztywnych cen za prąd nie ma jeszcze jasnego 

stanowiska. Ceny mają być zamrożone od 1 grudnia 2022 r. do 31 grudnia 2023 r., 

czyli 13 miesięcy. Jednym z warunków takiego zamrożenia jest podpisanie umowy 

na dostarczanie prądu z Enea. Jest propozycja 1 280,00 zł, do tego dodajemy VAT 

23%, wychodzi więc ok. 1 500,00 zł za jednostkę energii. 

Pan Dyrektor Marcin Woźniak – proponuję, aby w Gminie Warlubie przejść na 

nowocześniejszą technologie oświetlania i podpisać umowę. 

Radny Pan Tomasz Michalak – czy Pan Dyrektor orientuje się jaką kwotą Polski 

Rząd będzie chciał zasilić cały ten program? 

Pan Dyrektor Marcin Woźniak –  wolę zostawić dla siebie te informację, gdyż nic nie 

jest potwierdzone i są to tylko spekulacje 

Pan Wójt Gminy – jeżeli 2 000 gmin na raz rzuci się na ten dodatek, to nie starczy dla 

wszystkich i zacznie brakować.  

Radny Pan Witold Żuchowski – jak sobie przypominam rozmowy miedzy innymi 

z Panem Dyrektorem, Wójtem i na spotkaniach, gdzie te punkty świetlne 

omawialiśmy, była taka nutka nadziei, że do wymiany tych lamp przy dobrych 

wiatrach, doszłoby w listopadzie. Myślę, że to już jest ten moment, aby tę umowę 

podpisać, abyśmy później nie płacili za to więcej, gdy ceny będą wyższe.  

Pan Wójt Gminy poruszył sprawę inwestycji oraz dodatkowych kosztów jakie 

wynikłyby, gdyby nie zdążono z przejściem na nowe oświetlenie. 

Pan Dyrektor Marcin Woźniak – może to być całkiem spory koszt, lecz nie do końca 

wiadomo, gdyż nie robiliśmy jeszcze żadnych kalkulacji cenowych ani wyliczeń. Cena 

byłaby do negocjacji. Jednak ceny materiałów, jak wszystko przez inflację, aktualnie 

rosną, przez co nie da się dokładniej wyszacować dodatkowych kosztów. Można 

zauważyć ostatnio lekki spadek w cenach. Mam nadzieję, że dzisiaj gdy podpiszemy 

umowę, o ile ją dzisiaj podpiszemy, ze spłatą na 5,5 roku, to nie widzę problemu, aby 

podpisać kolejną podobną umowę w przyszłości na takich samych warunkach. Nasza 

korporacja jest na to przygotowana. Są zasoby pieniężne w naszej grupie, aby móc 

je wyłożyć na taką inwestycję i spokojnie poczekać na te pieniądze. Ostatnio 
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w Gminie Jeżewo zrobiliśmy wszystko na raz, ale żyliśmy w innych czasach, bardziej 

bezpieczniejszych, a teraz jest troszeczkę trudniej ze względu na te ceny energii i na 

to, że nie wiemy co nasz czeka. 

Pani Przewodnicząca Rady – ja może na zakończenie powiem tak, do tego tematu, 

wskazaliśmy już zmiany do budżetu, bo już te kwoty na zawarcie umowy są. Plan 

kadencyjny też zawiera taki temat „zmiana oświetlenia ulicznego na LED". 

Wysłuchaliśmy Pana Dyrektora i są to wypowiedzi, które skłaniają nas to uchwalenia 

uchwały. Czekanie kosztuje. Na zakończenie powiem tak, czy dajemy upoważnienie 

Wójtowi Gminy do zawarcia takiej umowy z tym wykonawcą?  

Radny Pan Tomasz Michalak – decyzja jest trudna. 

Radny Pan Witold Żuchowski – tym bardziej, że przecież budujemy przedszkole. 

Pan Wójt Gminy – jedna uwaga, nie wiem jaka będzie ostateczna opinia RIO. 

Pani Skarbnik Gminy – przyjmuję, iż opinia będzie pozytywna. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XLIII/345/2022 w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania przez Gminę Warlubie na świadczenia usługi polegającej 

na poprawie jakości i efektywności energetycznej oświetlenia ulicznego na terenie 

Gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr  11 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.6 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. Informacja j/w stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.7  

Informacja o na temat rozwoju infrastruktury oświetleniowej w Gminie Warlubie 

w oparciu o nowe technologie został szczegółowo omówiona podczas procedowania 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania przez Gminę Warlubie na 

świadczenia usługi polegającej na poprawie jakości i efektywności energetycznej 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Warlubie. 

Ad.8 

Inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi Pan Michał Pastusiak przedstawił 

Sprawozdanie i rozliczenie gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Warlubie. 

Pan Wójt Gminy – Wysoka Rado, przypominam że zgodnie z moją deklaracją 

w miesiącu w listopadzie będzie zbiórka odpadów rolniczych. Mówiąc szczerze, nie 
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za ładnie wygląda nasz PSZOK. Jestem umówiony z Panem Kierownikiem 

Kosikowskim i 3 listopada spotkamy się w Śliwicach, gdzie 2 lata temu wybudowano 

ładny PSZOK. Ładnie to wygląda i mi się podoba. Chcę tam pojechać, popatrzeć. Do 

czego zmierzam? Jeżeli nam sytuacja finansowa pozwoli, to wpiszę za rok do 

budżetu budowę PSZOK.  

Następnie Pan Wójt Gminy przedstawiał sprawę odnowienia drogi prowadzącej do 

oczyszczalni ścieków w Warlubiu. 

Radny Pan Tomasz Michalak poruszył sprawę godzin otwarcia PSZOK.  

Inspektor Pan Michał Pastusiak – firma w ramach tej umowy chciała zapewnić 

obsługę tego punktu. My rozmawialiśmy o tym, aby to było czynne w sobotę, ale 

podniosłoby to koszt. Po drugie wbrew pozorom to i tak dosyć sporo osób korzysta 

z tego punktu co czwartek i aby nie podnosić kosztów, to zostawimy to tak jak jest. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – może warto było by pochylić nad tym, aby jednak 

podobne jak to funkcjonuje to w Gminie Nowe, żeby może wywozić śmieci gminne 

przez ZUK i może faktycznie to by przyniosło jakieś oszczędności dla nas, dla 

mieszkańców, dla Gminy 

Pan Wójt Gminy – trzeba było by wyłożyć kilkanaście milionów zł. 

Sprawozdanie i rozliczenie gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Warlubie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad.9 

Nie było. 

Ad.10 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Wanda Wolan przedstawia 

odpowiedź Wójta Gminy Warlubie na wniosek Komisji o przeznaczenie miejsc 

postojowych na ul. Wiejskiej. Poprosiła też Radnego Pan Tomasz Michalaka 

o przedstawienie sprawy czujnika powietrza zamontowanego w Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym.  

Radny Pan Tomasz Michalak wyjaśnił na jakich zasadach działa w/w czujnik 

czystości powietrza. 

Radny Pan Witold Żuchowski poruszył sprawę budowania tam przez bobry. Prosił 

też, aby mieszkańcy informowali, jeśli zauważą, że Bobry zaczynają budować kolejne 

tamy. 

Pan Wójt Gminy – Drodzy Państwo, sprawę węgla zostawiłem na koniec. Chcemy 

wziąć na siebie ten wysiłek, związany z zakupem oraz dystrybucja węgla. Gmina nie 

musi tego robić, ale będzie mogła wejść do tego programu. Rodzą się różnego 

rodzaju wątpliwości z tym związane np. jakość tego węgla, reklamacje itp. Na 

początek planujemy zakup ok. 500 t węgla. 

Radna Pani Wanda Wolan – czy ten węgiel nadaje się do wszystkich pieców, czy 

może do wybranych, specjalnych?  

Pan Wójt Gminy – nie ma to znaczenia jaki kto ma piec i węgiel powinien palić się 

normalnie. Chciałbym zwrócić szczególną uwagę na groszek,  nie ekogroszek, tylko 
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zwykły groszek. Istnieje bowiem zagrożenie, iż węgiel groszek nie będzie palił się 

w piecu na ekogroszek. 

Pani Przewodnicząca Rady – czy aby otrzymać węgiel, który Gmina zamówi, muszę 

mieć również wydany dodatek węglowy? 

Pan Wójt Gminy –  odpowiedź jest bardzo prosta, dostęp do złożenia wniosku 

na kupno węgla z Gminy będzie  miała tylko taka osoba, która ma wydany dodatek 

węglowy. 

Radny Pan Tomasz Piątkowski – czy Gmina może uzyskać zysk ze sprzedaży 

węgla? 

Pan Wójt Gminy – nie zakładam dla Gminy żadnego zysku. 

Ad.11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XLIII   

sesji Rady Gminy Warlubie o godz. 1435. 

Protokołował 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

/-/ Sławomir Kania 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy 

/-/ Maria Jankowska 

 


